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Tisztelt Elnök Asszony!
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írásbeli kérdés

„Van-e a tárcának olyan elképzelése, amely a kardiológiai rehabilitációs intézetek torz
kapacitásstruktúrát megváltoztatja?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk
benyújtani Dr. Kökény Mihály egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter úr!

A Pest Megyei Szent Rókus Kórház Budagyöngye Kórháza évek óta szeretne a szívműtéteken
és egyéb kardiológiai beavatkozásokon átesett betegek gyógyulását elősegítő rehabilitációs
intézménnyé alakulni . Az idei céltámogatásra benyújtott pályázatot is elutasították azzal az
indokkal, hogy a jelenleg működő rehabilitációs intézmények száma elegendő a betegek
ellátásához .

Statisztikai adatok ennek ellenkezőjéről árulkodnak : jelenleg 100-1100 kardiológiai
rehabilitációs ágy van Magyarországon ; a megfelelő ellátottsághoz ennek kb. kétszeresére
2000-2500 db-ra lenne szükség . A helyzetet tovább súlyosbítja, hogy a meglévő ágyak
mintegy 80 százaléka - Budapestet is beleértve - Nyugat-Magyarországon található . Így a
Pest megyei lakosok kardiológiai rehabilitációja, ellátása nem megoldott, és az eloszlás
országosan torz kapacitás-struktúrát eredményez .

Kérdezzük Miniszter úrtól :

Van-e a tárcának olyan elképzelése, amely ezt a torz kapacitásstruktúrát megváltoztatja?

Terveik között szerepel-e - és ha igen, milyen ütemezéssel - a kardiológiai rehabilitáció
fejlesztése?

Mik az elképzeléseik a Budagyöngye Kórház rekonstrukciójával kapcsolatosan?



Várjuk megtisztelő válaszát .
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